
Başkan Çimen: Yeni imar planımızda sona geldik

Gümüşhane Belediye Başkanı Ercan Çimen, kentte yürüttükleri yeni imar planı
çalışmalarında sona geldiklerini bildirdi.
Başkan Çimen, 2019 yılında kentte yeni imar planını ihale ettiklerini ve bu
süreçten sonra da herhangi bir imar plan tadilatı çalışmasına izin
vermediklerini kaydederek, “Şehrimizde yürüttüğümüz yeni imar planı
çalışmalarımızda sona geldik. Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın tüm
Türkiye genelinde başlattığı kentsel dönüşüm ve imar reformları kapsamında
Gümüşhane Belediyesi olarak 2019 yılında yeni imar planı çalışmalarımızı
başlattık.  İller Bankası aracılığıyla 2019 yılında ihalesini
gerçekleştirdiğimiz “Gümüşhane İlave ve Revizyon İmar Planı” projemizi alan
ilgili firma çalışmalarını titizlikle yürütüyor. Bu kapsamda taslak proje
Belediyemize gönderildi ve şehrimizin geliştiği yeni alanlar konusunda
tavsiyelerde bulunarak yeniden revize edilmesi için ilgili firmaya geri ilettik.
Gümüşhane’mizde en son 2007 yılında yapılan imar planının ardından, 2019 yılında
başlattığımız yeni imar planı çalışmaları nedeniyle son 4 yıldır şehrimizde
herhangi bir imar plan tadilatına da izin verilmemiştir” dedi.
Yeni imar planı ile şehirdeki imar planı polemiklerine son verilmiş olacağını
belirten Başkan Çimen, “Şehrimizin geleneklerine uygun şekilde hazırlanan imar
planımızın tamamlanmasıyla birlikte şehrimizdeki imar planı tadilatı
polemiklerine de son vermiş olacağız. Bu durumda kısa süre sonra tamamlanacak
olan yeni imar planı ile şehrimizde oluşmasını arzu ettiğimiz yatay mimarı
çalışmalarımızın 4 yıl önceden başladığının da bilinmesi kamuoyundaki bilgi
kirliliğinin önüne geçmiş olacaktır” ifadelerine yer verdi.
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